

OFFER FACTS SHEET

Special Offer for Emirati Customers on Wakala Convenience Savings Account

Mashreq brings a special offer for all our Emirati customers on Wakala Convenience Savings Account offering an expected profit of 5.50% per annum for the campaign period.

Offer Period	1 st March 2024 – 30 th September, 2024
Segment	All Emirati Customers
Expected Profit	5.50%
Minimum Balance Growth	AED 25,000
Available Currencies	AED and USD
Payout Mechanics	<p>Payout will be made in two tranches:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. For every month of the Offer Period, anticipated Profit @ 1.50% per annum will be credited soon after month end (which is the regular payout on the product) 2. Additional Special Anticipated Profit @ 4.00% per annum will be credited within 30 business days after the end of Offer Period as outlined in the Terms & Conditions.
Payout Timelines	Within 30 business days after the end of the offer period as outlined in the Terms & Conditions.
Payout On	<p>Incremental eligible average balance in Wakala Convenience Saving Account, that is, the lower of the three:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. the difference between the average balance of Wakala Convenience Savings Account during the Offer Period and the Base, b. The difference between the average of the total deposits in the Relationship Balance during the Offer Period and the Base, and c. AED 100 Mn (or equivalent) in Wakala Convenience Savings Account

Base	Statement balance as on 29 th February, 2024
------	---

Please refer to the offer Terms and Conditions for complete details.

مستند معلومات العرض

عرض خاص للعملاء الإماراتيين على حساب توفير الوكالة الملائم.

يقدم المشرق عرضاً خاصاً من أجل كافة العملاء من الإماراتيين على حساب توفير الوكالة الملائم ليمنح ربحاً متوقعاً بنسبة 5,50% سنوياً أثناء فترة الحملة الترويجية.

فترة العرض	1 مارس 2024 إلى 30 سبتمبر 2024
القطاع	كافة العملاء من الإماراتيين
الربح المتوقع	5.50%
الحد الأدنى لنمو الرصيد	25,000 درهم
العملات المتاحة	الدراهم الإماراتي والدولار الأمريكي
آليات الدفع	يتم دفع العائد على شريحتين كما يلي: 1- لكل شهر من فترة العرض الترويجي، ستتم إضافة الربح المتوقع بمعدل 1.50% سنوياً بعد انتهاء الشهر مباشرة (وهو العائد النظامي على المنتج). 2- تتم إضافة أرباح خاصة إضافية بمعدل 4,00% سنوياً خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة العرض الترويجي حسبما هو محدد في الشروط والأحكام.
الإطارات الزمنية للدفع	خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة العرض الترويجي حسبما هو محدد في الشروط والأحكام.
يتم الدفع في:	معدل الرصيد الإضافي المؤهل، ويعني الأقل من بين الخيارات الثلاثة التالية: (أ) الفرق بين معدل رصيد حسابات التوفير أثناء فترة الحملة الترويجية وبين الرصيد الأساسي الخاص بها، (ب) الفرق بين معدل إجمالي الودائع في رصيد العلاقة المصرفية أثناء فترة العرض الترويجي، وبين الرصيد الأساسي الخاص بها.

و ج) مبلغ 100 مليون درهم, (أو ما يعادلها) في حساب توفير الوكالة الملائم.	
وتعني رهيد الكشف كما هو في 29 فبراير 2024	الرهيد الأساسي

يرجى الرجوع إلى شروط وأحكام العرض للحصول على التفاصيل الكاملة